
 
Referat for Generalforsamling 9/4-2024 – Foreningen Vejen Frem Næstved 

 
▪ Godkendelse af dagsorden 

o Ingen indkomne forslag. Dagsorden godkendt. 
▪ Valg af referent, dirigent og stemmetællere 

o Referent: Mette.  
o Dirigent: Anders.   
o Stemmetæller: Dina.  

 
▪ Formandens beretning af forløbne år 

o Der er forberedt en skriftlig ’Årsberetning 2023’, som Formand gennemgår. Kan 
læses på Vejen Frems hjemmeside og Facebook.  

o Medlemmer efterspørger fisketure. Et naturentusiastisk medlem vil gerne bidrage 
til vores naturture. 

o Bestyrelsen ønsker at lave flere sociale arrangementer, og de har også nogle 
arrangementer på tegnebrættet i dette år, bl.a. mountainbike og brætspilsaftner.  

o Medlemstilgang er stigende. Pt. 45+frivillige udgang af år 2023. Udover har vi 
firmaaftaler. 

o Formanden takker for alle de frivillige i foreningen og medlemmer som bidrager.  
 

▪ Præsentation af nuværende aktiviteter 
o Badminton, svømning, yoga, projekt lydstimulering, Disc Golf kører med fin 

medlemsdeltagelse. Padeltennis er sat på pause og evalueres. Cykeltur- for mental 
sundhed samt Gåtur- for mentalt sundhed er midlertidigt på pause, men forventes 
opstart senere på året.  

o Se evt. aktivitetsugeplan på hjemmeside og Facebook.  
 

▪ Fremlæggelse af regnskab 2023 
o Samlet indtægter 51.200,-  
o Udgifter i alt 52.374,77,- 
o Årets resultat (underskud): -1.174,77,- (afsat til generalforsamling) 
o Samlet formue 31-12-2023: 30.600,12 
o Ift. lydstimuleringsprojekt har foreningen brugt midler, da de søgte puljemidler ikke 

rakte til hele projektet.  
 

▪ Fremlæggelse af budget 2024 
o Forventet indtægter: 40.500,00,- 
o Forventet udgifter i alt: 42.450,00,-  

Der oplyses at hjemmeside udgifter forventes at stige til ca. 1500,00,- årligt. 
Betyder at forventet udgift stiger til 42.850,00,-  

o Forventet årsresultat inkl. rettelser er dermed: -2.350,-  
o Vi har de seneste år sat midler af til uddannelser. Det er ikke hvert år vi får det 

brugt, men vi afsætter penge til det, så der er mulighed for det.  
o Med rettelser er budget 2024 godkendt.  



▪ Fastsættelse af kontingent 
o Kontingent fortsætter med de 200,- om året – med mulighed for halvårlig betaling.  

Kontingentforslag godkendes. 
 

▪ Indkomne forslag 
o I Ombold regi/asfaltliga kunne godt tænke sig en samarbejdsforening. De har spurgt 

ind til om de kunne være en undergruppe til Vejen Frem i stedet for selv at starte 
en forening. De ender nok med selv at opstarte en forening.  
De er tættere på det politiske, som er en fordel for os. De har samme størrelse som 
Vejen Frem. Der er mange krydsflader allerede på holdene. Ombold har pt. 3 
virksomheds medlemskaber.  
Vi skal passe på ikke at blive konkurrenter, derfor er vi også i dialog med dem.  Hvis 
vi kommer frem til noget konkret, som ikke er beskrevet i vores forening, vil der 
blive indkaldt til en ekstraordinær generalforsamling.  

 
▪ Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

o Formand:  
Pernille – genopstiller. Genvalgt. 

o Bestyrelsesmedlemmer:  
Elin – genopstiller. Genvalgt. 
Malene – genopstiller. Genvalgt. 
Suppleanter: 
Dina – Genopstiller. Genvalgt. 
Søren – Genopstiller. Genvalgt. 
 

▪ Valg af revisor og evt. revisor suppleant 
o Jan – Genopstiller. Genvalgt. 
o Ingen behov for suppleant.  

 
▪ Eventuelt 

o Vi er i dialog omkring samarbejde med værestedet Perna og deres aktiviteter såsom 
’Dans i Kælderen’ og Happy 2 Fitness styrketrænings tilbud.  

o Medlem af foreningen som er i HG´s Vægtløftning klub oplyser muligheden for 
samarbejde med deres forening. 

 
 
Underskrift:  
Dirigent:    Formand: 
 
_______________________   _________________________ 


